
Wyniki ankiety ANKIETA DOTYCZĄCA KONCEPCJI
STUDIUM
Czy przedstawiona koncepcja studium spełnia Pani/Pana oczekiwania względem przeznaczenia terenu, na którym Pani/Panu
zależy?

Tak - 48 (27.59%)
Nie - 126 (72.41%)

Czy Pani/Pana zdaniem Gmina Pobiedziska powinna wyznaczać nowe tereny pod przemysł i magazyny?
Tak - 51 (30.18%)
Nie - 118 (69.82%)

Jeżeli w poprzednim pytaniu odpowiedział/a Pan/Pani twierdząco proszę o wskazanie lokalizacji tego typu inwestycji (przemysł
i magazyny).



Czy Pani/Pana zdaniem Gmina Pobiedziska powinna wyznaczać nowe tereny pod ośrodki zdrowia?
Tak - 76 (57.58%)
Nie - 56 (42.42%)

Jeżeli w poprzednim pytaniu odpowiedział/a Pan/Pani twierdząco proszę o wskazanie lokalizacji tego typu inwestycji (ośrodki
zdrowia).



Czy Pani/Pana zdaniem Gmina Pobiedziska powinna wyznaczać nowe tereny pod przestrzenie publiczne?
Tak - 77 (60.63%)
Nie - 50 (39.37%)

Jeżeli w poprzednim pytaniu odpowiedział/a Pan/Pani twierdząco proszę o wskazanie lokalizacji tego typu inwestycji
(przestrzenie publiczne).



Czy Pani/Pana zdaniem Gmina Pobiedziska powinna wyznaczać nowe tereny pod szkoły, przedszkola i żłobki?
Tak - 97 (69.29%)
Nie - 43 (30.71%)

Jeżeli w poprzednim pytaniu odpowiedział/a Pan/Pani twierdząco proszę o wskazanie lokalizacji tego typu inwestycji (szkoły,
przedszkola i żłobki).



Czy Pani/Pana zdaniem Gmina Pobiedziska powinna wyznaczać nowe tereny pod drogi?
Tak - 78 (57.35%)
Nie - 58 (42.65%)

Jeżeli w poprzednim pytaniu odpowiedział/a Pan/Pani twierdząco proszę o wskazanie lokalizacji tego typu inwestycji (drogi).



Czy Pani/Pana zdaniem Gmina Pobiedziska powinna wyznaczać nowe tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej?
Tak - 103 (69.59%)
Nie - 45 (30.41%)

Jeżeli w poprzednim pytaniu odpowiedział/a Pan/Pani twierdząco proszę o wskazanie lokalizacji tego typu inwestycji
(zabudowa jednorodzinna).



Czy Pani/Pana zdaniem Gmina Pobiedziska powinna wyznaczać nowe tereny zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej?
Tak - 59 (40.14%)
Nie - 88 (59.86%)

Jeżeli w poprzednim pytaniu odpowiedział/a Pan/Pani twierdząco proszę o wskazanie lokalizacji tego typu inwestycji
(zabudowa wielorodzinna)



Czy Pani/Pana zdaniem Gmina Pobiedziska powinna wyznaczać nowe tereny zielone?
Tak - 96 (65.75%)
Nie - 50 (34.25%)

Jeżeli w poprzednim pytaniu odpowiedział/a Pan/Pani twierdząco proszę o wskazanie lokalizacji tego typu inwestycji (tereny
zielone)



Czy Pani/Pana zdaniem Gmina Pobiedziska powinna wyznaczać nowe tereny pod farmy fotowoltaiczne?
Tak - 267 (15.04%)
Nie - 1508 (84.96%)

Jeżeli w poprzednim pytaniu odpowiedział/a Pan/Pani twierdząco proszę o wskazanie lokalizacji tego typu inwestycji
(fotowoltaika).



Czy Pani/Pana zdaniem nowe studium powinno zawierać jeszcze dodatkowy rodzaj terenów? Jeśli tak to jakie?
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letniskowa,
,
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utwardzona droga rowerowa lub chodnik z Karłowic do Jerzykowa; pętla autobusu szkolnego w okolicach siłowni w
Kowalskim lub przy wykorzystaniu któregoś z wyjazdów z działek,
,
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wyznaczenie nowych ścieżek rowerowych ,
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nie wiem,
,
,
,
Niestety plik do pobrania zawiera Uwarunkowania Studium a nie Koncepcję o której jest mowa w Konsultacjach. Nie wiem co
oznacza teren o zwartej strukturze przestrzenno -funkcjonalnej jeśli jest zaznaczony kolorem pod tereny rolnicze. Proszę o
przedstawienie koncepcji kierunków Studium z uwzględnieniem terenów o zwartej strukturze przestrzenno - funkcjonalnej z
przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową. ,
,
,
,
,
Kołatka i okolice na fotowoltaikę,
Najważniejszym wyzwaniem i celem dla gminy powinna być fotowoltaika - nie zepsuje krajobrazu tak, jak przemysł, a
przyniesie dochody dla gminy,
,
Najważniejsza w tej chwili jest fotowoltaika, by inwestor nie uciekł.,
,
,
,
,
,
,
,
,
,
,
,
,
,
Proszę nie stracić inwestora.,
Nie mozemy byc przeciwni wszelkim inqestycjom. Lepiej panele sloneczne niz fabryki albo wielkie hale magazynowe, ktore
naprawde psuja krajobraz.,
,
,
,
Czemu tylko w ankiecie jest pytanie o panele, a w studium nie ma? Jest to niezrozumiale i wyglada bardzo dziwnie i
niekorzystnie dla gminy.,
Jest chyba oczywistoscia, ze powinny byc szkoly i drogi - po co takie pytania? Glowne pytanie dotyczy fotowoltaiki, szansy
na rozwoj gminy ktora nie psuje calkowicie krajobrazu. Za tym jestem! Czemu nie ma w studium?,
Kolejny inwestor sie pojawia. Tym razem na fotowoltaike. Nie mozemy sobie pozwolic na strate kolejnego inwestora.,
Dlaczego jest zgoda na jeden projekt z panelami, a na drugi nie ma? Prosze o wyjasnienie,
,
,
,
,
Dlaczego nie ma fotowoltaiki w studium? Co sie stalo?,
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TAK dla Park Słoneczny Pobiedziska!,
,
,
Park Słoneczny Pobiedziska da nam przychody podatkowe.,
Gmina potrzebuje nowych inwestycji,
,
,
Popieram Park Słoneczny Pobiedziska,
,
,
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,
nie wyrażam zgody na budowę farmy fotowoltaicznej w Kowalskim,
,
,
,
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,
,
,
lokalizacja fotowoltaiki jest mi obojetna. licza sie pieniadze dla gminy.,
,
nie ulegajmy mniejszości przeciwników fotowoltaiki,
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gmina potrzebuje więcej inwestycji,
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NIE ZGADZAMY SIĘ NA FARMĘ FOTOWOLTAICZNĄ,
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Jestem za Park Słoneczny Pobiedziska,
Proszę o doprecyzowanie spójna struktura funkcjonalno - przestrzenna. Proszę o uwzględnienie zabudowy mieszkaniowej na
podzielonych już działkach między ulicą Wiejską a Szosą Wrończyńską w Stęszewku. ,
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Tereny pod rekreacje,
,
,
,
,
,
,
,
Dlaczego studium jest takie dziwne i bez inwestycji, bez fotowoltaiki? jak mamy sie rozwijac? Chcemy, by nasze dzieci zyly w
miejscu bez wielkiego bezrobocia,
,
,
Lokalizacje obojetne - wazne, by byly,
Park Słoneczny Pobiedziska musi powstać!,
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Pobiedziska Letnisko,
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lokalizacja fotowoltaiki moze byc wszedzie. wazne by byla.,
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lokalizacja fotowoltaiki bez znaczenia, nie szpeci,
,
,
nie znam sie na lokalizacjach - wazne, by sie gmina rozwinela,
,
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Popieram Park Słoneczny Pobiedziska,
,
,
,
,
,
,



,
,
,
Więcej terenów pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną by gmina miała więcej mieszkańców.

Czy jest Pan/Pani mieszkańcem gminy Pobiedziska?
Tak - 1724 (99.14%)
Nie - 15 (0.86%)

Proszę o wskazanie miejsca zamieszkania (dla mieszkańców gminy Pobiedziska)




